
 1

Protokół Nr XXXIV/10 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 25 lutego 2010 roku 

 

 

Przewodniczący Edward Starszak o godz. 11,00 otworzył XXXIV/10 sesję Rady Miejskiej w 

Łobżenicy, po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwł – lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokółu.  

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz E. Cerlak, Skarbnik Gminy             

W. Adamowska, Dyrektor ZGKiM K. Wasiak, Dyrektor GOOS M. Klóska, Dyrektor 

MGOPS A. Gryniewicz, p.o. Dyrektora GCK M. Szcześniak, Radca Prawny G. Reszkowska, 

sołtysi i przewodniczący rad sołeckich oraz zaproszeni goście: Dyrektor ZSP w Łobżenicy     

L. Góra-Mrotek, Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Łobżenicy B. Król, 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy J. Kowalski. 

 

Ad. 2 

Rada Miejska w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła protokół  

Nr XXXIII/10 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2010 roku. 

 

Ad. 3  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano, Radnym porządek obrad 

XXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Następnie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad zmian, poprzez: 

1. Wykreślenie z porządku obrad punktu 8 tj. „Uchwalenie Programu Promocji Gminy 

Łobżenica”. 

2. Dodanie następujących punktów: 

• „Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji” w punkcie - 8 

• „Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Łobżenica 
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poprzez budowę sieci wodociągowych, sieci kanalizacyjnych, modernizację stacji 

uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków”  w punkcie - 9. 

3. Przesunięcie z punktu 9 do punktu 7 „Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Łobżenica na 2010 rok”. 

4. W związku z telefonicznym usprawiedliwieniem Burmistrza o późniejszym dotarciu 

na obrady XXXIV sesji, proponuje się przesunąć punkt 4 tj. „Sprawozdanie 

Burmistrza Łobżenicy z realizacji zadań Gminy Łobżenica” do  punktu 13. 

Pozostałe punkty porządku obrad przyjmują dalszą kolejność. 

 

Wobec braku innych uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

E. Starszak poddał pod głosowanie powyższe propozycje zmian. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za”, głosów „przeciw” i głosów 

„wstrzymujących się” nie stwierdzono przyjęła porządek obrad wraz z poprawkami w 

brzmieniu jak niżej. 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Przyjęcie protokółu z obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

3. Porządek obrad. 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie realizacji imprez kulturalnych w Łobżenicy wspólnie z 

Powiatem Pilskim w roku 2010. 

6. Rozpatrzenie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania oraz przyznawania 

dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionych w gminnych placówkach 

oświatowych. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2010 rok. 

8. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Łobżenica 

poprzez budowę sieci wodociągowych, sieci kanalizacyjnych, modernizację stacji 

uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków”. 
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10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z 

organizacjami pozarządowymi za 2009 rok. 

11. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych 

za rok 2009. 

12. Sprawozdanie przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Łobżenicy              

za rok 2009. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

14. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Wolne wnioski i głosy. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

W tym punkcie porządku obrad głosu nie zabrano. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji imprez kulturalnych w Łobżenicy wspólnie 

z Powiatem Pilskim w roku 2010. Dokument ten został przekazany radnym w formie 

pisemnej, a także był szczegółowo omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. Otworzył 

dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak odczytał całe 

brzmienie projektu uchwały w sprawie realizacji imprez kulturalnych w Łobżenicy wspólnie z 

Powiatem Pilskim w roku 2010 i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę               

Nr XXXIV/233/10 w sprawie realizacji imprez kulturalnych w Łobżenicy wspólnie z 

Powiatem Pilskim w roku 2010  , która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania, nagradzania oraz 

przyznawania dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 

przedszkolach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Łobżenica. Dokument 

ten został przekazany radnym w formie pisemnej, a także był szczegółowo omawiany na 

Komisjach Rady Miejskiej. Otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak odczytał całe 

brzmienie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania, nagradzania oraz 

przyznawania dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 

przedszkolach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Łobżenica i poddał go 

pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę               

Nr XXXIV/234/10 w sprawie regulaminu wynagradzania, nagradzania oraz 

przyznawania dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 

przedszkolach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Łobżenica , która 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. Dokument ten 

został przekazany radnym w formie pisemnej, a także był szczegółowo omawiany na 

Komisjach Rady Miejskiej. Prosił Skarbnika Gminy Łobżenica W. Adamowską o omówienie 

proponowanych zmian w planie finansowym na rok 2010. 

 

O godzinie 11:25 Radny R. Biskupiak przybył na salę posiedzeń. Obecny stan Rady Miejskiej 

w Łobżenicy – 13 radnych. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica W. Adamowska 

Poinformowała, że pierwsza zmiana w planie finansowym jest związana z dostosowaniem 

zapisów dokumentu do nowo obowiązujących przepisów prawa. Zlikwidowany został 

 



 5

rozdział 01036, w którym zakwalifikowane były wydatki z tytułu realizacji Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 -2013. Wydatki te zapisano w nowo utworzonym 

rozdziale tj. 01041 

Kolejna zmiana dotyczy przyjęcia do budżetu kwoty 20 000 zł, uzyskanej dla wsi Luchowo    

i Izdebki w wyniku pozytywnego rozparzenia konkursu „ Wielkopolska Odnowa Wsi” . 

Sołectwo Luchowo uzyskało dofinansowanie  20 000 zł natomiast Izdebki 10 000zł.  

Z uwagi na to, że Gmina Łobżenica otrzymała pierwszą transzę w kwocie 20 000 zł, 

proponuje się podzielić ją w równej części pomiędzy obie wsie. Druga transza dla sołectwa 

Luchowo zostanie wypłacona w terminie późniejszym po otrzymaniu środków z Urzędu 

Marszałkowskiego w Poznaniu. 

Wieś Luchowo będzie realizować program pn. „Czym skorupka za młodu nasiąknie…..” – 

czyli pokażmy dzieciom, że wspólna praca wszystkim ludziom popłaca a wieś Izdebki 

program pn. „Grillowanie na polowanie” – wspólny śpiew i tradycja wszystkie pokolenia 

zachwyca. 

Następna zmiana w planie finansowym związana jest z wprowadzeniem po stronie wydatków 

kwoty 55 000 zł jako dotacji celowej przekazanej dla Powiatu Pilskiego na realizację zadania 

pn. budowa chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Witrogoszcz Osada. 

Proponuje się również dokonać zmian po stronie dochodów i wydatków o kwotę 114 232 zł z 

tytułu uzyskania wyższej subwencji oświatowej. Środki te, planuje się przeznaczyć na 

zabezpieczenie kosztów dowozu dzieci do szkół. 

Wprowadza się również zwiększenie planu wydatków z subwencji równoważącej o kwotę 

982 zł na zakup materiałów w dziale administracja publiczna. 

Dalsze zmiany związane są z wprowadzeniem do budżetu dodatkowych inwestycji,  które 

będą realizowane w ramach dofinansowania z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2007-2013 oraz planowanych w budżecie środków finansowych pochodzących z kredytu. 

Wyjaśniła, że w budżecie na rok 2010 był uwzględniony kredyt w kwocie 4 849 980 zł.         

W ramach tych środków planowano wykonać sieć wodociągowa we wsi Kościerzyn Mały            

i Trzeboń oraz sieć kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Łobżenicy (Osiedle Słoneczne) – 

zlewnia E oraz sieć wodociągową we wsiach Witrogoszcz, Witrogoszcz Wieś, Witrogoszcz 

Kolonia, Dzwierszno Małe. 

W związku z tym, że wartość powyższych inwestycji po przetargu znacząco się obniżyła         

i wynosi 2 800 000 zł, a w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich można uzyskać 

maksymalne dofinansowanie w kwocie 4 000 000 zł, postanowiono wprowadzić dodatkowe 

zadania w celu wykorzystania całkowitej puli możliwych do osiągnięcia środków. 
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Dodatkowe zadania wprowadzone do programu gospodarki wodno – ściekowej w Gminie 

Łobżenica to: 

- budowa sieci wodociągowej we wsi Kościerzyn Mały, Trzeboń. Przedsięwzięcie to zostało 

włączone do programu, poszerzono zakres prac oraz zwiększono wartość inwestycji na kwotę 

799 588 zł. Realizacja planowana jest w roku 2010. 

- modernizacja stacji uzdatniania wody w Łobżenicy. Realizacja planowana jest w roku 2011, 

wartość przedsięwzięcia 991 299 zł. 

- modernizacja stacji uzdatniania wody w Dźwiersznie Wielkim. Realizacja planowana jest w 

roku  2011, wartość zadania 591 968 zł. 

- modernizacja oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Wartość zadania 1 371 280 zł, realizacja 

planowana jest w latach 2010/2011. 

- budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Dębno, Fanianowa, Liszkowo. Wartość 

przedsięwzięcia 1 894 819 zł, realizacja planowana w roku 2011. 

- pozostałe koszty projektu tj. koszty opracowania dokumentacji na powyższe zadania. 

Wartość przedsięwzięcia 350 000 zł, realizacja w roku bieżącym. 

Ogółem wartość inwestycji  wynosi 8 799 754zł, z kwoty tej 4 849 980 zł przewiduje się do 

realizacji w roku 2010, ponieważ takie środki finansowe zostały uwzględnione w 

tegorocznym budżecie z kredytu. Natomiast pozostałą wartość tj. 3 949 774 zł zapisano na 

rok 2011.  

W roku 2010 Gmina Łobżenica musi zabezpieczyć całkowitą wartość szacowanych kosztów 

natomiast w roku 2011 do budżetu przewiduje się  wpłatę I części refundacji. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Zapytał, czy środki, które zostały zapisane na zabezpieczenie dowozu dzieci do szkół 

wystarczą do końca roku budżetowego. 

 

Dyrektor GOOS  w Łobżenicy M. Klóska 

Poinformowała, że z wstępnych wyliczeń wynika, że do końca roku będzie brakowało jeszcze 

ok. 40 000 zł. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

odczytał cale brzmienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok       

i poddał go pod głosowanie. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę               

Nr XXXIV/235/10 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010  , która stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji. Dokument ten został przekazany radnym w formie pisemnej, a także był 

szczegółowo omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. Otworzył dyskusję w powyższej 

sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak odczytał całe 

brzmienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę               

Nr XXXIV/236/10 w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji,  która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Łobżenica poprzez 

budowę sieci wodociągowych, sieci kanalizacyjnych, modernizację stacji uzdatniania wody     

i oczyszczalni ścieków”. Dokument ten został przekazany radnym w formie pisemnej, a także 

był szczegółowo omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. Otworzył dyskusję w powyższej 

sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak odczytał całe 

brzmienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Łobżenica poprzez 
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budowę sieci wodociągowych, sieci kanalizacyjnych, modernizację stacji uzdatniania wody     

i oczyszczalni ścieków” i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę               

Nr XXXIV/237/10 w sprawie zaciągnięcia kredytu na dofinansowanie przedsięwzięcia 

pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Łobżenica poprzez budowę sieci 

wodociągowych, sieci kanalizacyjnych, modernizację stacji uzdatniania wody                    

i oczyszczalni ścieków”  która stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, że sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2009 zostało przekazane radnym w formie pisemnej 

było również szczegółowo omawiane na Komisjach Rady Miejskiej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku Uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

powyższy dokument. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono przyjęła sprawozdanie z 

realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi za 

rok 2009, które stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, że sprawozdanie z realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych za 

rok 2009 zostało przekazane radnym w formie pisemnej, było również omawiane na 

posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku Uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

powyższy dokument. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono przyjęła sprawozdanie z  

realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych za rok 2009, które stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

O godzinie 11:40 Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak przybył na salę posiedzeń. 

 

Ad. 12 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy I. Reinholz-Cynajek 

Przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Polityki Społecznej, Kultury          

i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009, które stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej        

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy R. Biskupiak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009, które stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy P. Łosoś  

Przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju               

i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009, które stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy W. Wróblewski 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za 

rok 2009, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

S. Jendrzejewski 

Prosił Przewodniczącą Komisji Oświaty I. Reinholz-Cynajek oraz Przewodniczącego Komisji 

Finansowej P. Łososia o wyjaśnienie powodów łączenia prac tych dwóch komisji oraz o 
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podanie dokładnej liczby wspólnych posiedzeń. W sprawozdaniach, które zostały przedłożone 

są pewne rozbieżności. 

Podkreślił, że jest zdecydowanym przeciwnikiem łączenia komisji chyba, że wymaga tego 

szczególna sytuacja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Łobżenica obowiązek koordynowania prac 

Komisji Rady spoczywa na Przewodniczącym Rady Miejskiej. Wszystkie wspólne 

posiedzenia Komisji Rady były wcześniej uzgadniane. Oczywiście każdy radny może mieć w 

tej kwestii swoje zdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy P. Łosoś 

Wyjaśnił, że zgodnie z protokołami, które są dostępne w Biurze Rady Miejskiej w ubiegłym 

roku Komisja Finansowa wspólnie z Komisją Oświaty pracowała na 3 posiedzeniach. 

Zagadnienia, które były omawiane na posiedzeniach łączonych dotyczyły głównie budżetu 

gminy.  

Uważa, że dla  zaoszczędzenia czasu radnych i urzędników jest to forma do przyjęcia 

 

S. Jendrzejewski 

Prosił Przewodniczącego Rady Miejskiej E. Starszaka o przeprowadzenie głosowania w 

sprawie sprawozdań, oddzielnie dla każdej z Komisji Rady. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy podał pod 

głosownie sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Polityki Społecznej, Kultury              

i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się” głosów „przeciw” nie stwierdzono przyjęła sprawozdanie z  

działalności Komisji Oświaty Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak poddał pod głosowanie 

sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się” głosów „przeciw” nie stwierdzono przyjęła sprawozdanie z 

działalności Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej               

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009. 

 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Komisji Finansowej, Budżetu oraz 

Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy za rok 2009. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono przyjęła sprawozdanie z 

działalności Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w 

Łobżenicy za rok 2009. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak poddał pod głosowanie 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 13 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono przyjęła sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Ad. 13 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, z którego wynikało: 

- w dniu 29.01.2010r. odbyło się wręczenie statuetek Starosty Pilskiego „Lider Sukcesu”. Z 

Gminy Łobżenica statuetki otrzymała Redakcja „Panoramy Łobżenica” oraz Siostra Joachima 

Czuk. 

- w dniu 30.01.2010r. odbyło się zebranie OSP Łobżenica. 

- w dniu 02.02.2010r. odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów w ramach Lokalnej Grupy 

Działania Krajna. 
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- w dniu 03.02.2010r. odbyło się spotkanie w ramach Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Nadnoteckich w sprawie energetyki i oświetlenia ulic. Poruszane tematy dotyczyły głownie 

opłat za oświetlenie uliczne oraz za konserwację i naprawę lamp ulicznych na terenie 

poszczególnych gmin. Wójtowie i Burmistrzowie nie zgadzają się z dotychczas obowiązującą 

ryczałtową formą zapłaty za wspomniane usługi. Domagają się od Zakładów Energetycznych 

rachunków za faktycznie wykonaną pracę, konserwacje i zużytą energię elektryczną. 

- w dniu 05.02.2010r. odbyło się zebranie OSP Dźwierszno 

- w dniu 08.02.2010r. w Gminie Łobżenica gościł Senator M. Augustyn. Jednym z 

poruszanych tematów była organizacja „Dni Krajny” w Senacie RP w dniach 19 – 20 maja 

2010r. Gmina Łobżenica zmierza uczestniczyć w  wystawie.  

- w dniu 22.02.2010r. Komisja Rolnictwa,  Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej       

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy oraz zebranie OSP Kościerzyn Mały. 

- w dniu 23.02.2010r. Komisja Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

- w dniu 24.02.2010r. Komisja Finansowa, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy. 

W okresie sprawozdawczym odbył się przetarg na wykonanie sieci kanalizacji 

sanitarnej, deszczowej i remont sieci wodociągowej w Łobżenicy (Osiedle Słoneczne) oraz 

wykonanie sieci wodociągowej we wsi Witrogoszcz, Witrogoszcz osada, Witrogoszcz 

Kolonia, Dźwierszno Małe. Wpłynęły 4 oferty, z których wybrana została najtańsza tj. na 

kwotę 2 671 800 zł. W związku z tym, że zakładana wartość inwestycji po przetargu znacząco 

się obniżyła, a w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich można uzyskać 

dofinansowanie 4 000 000 zł postanowiono wprowadzić do inwestycji dodatkowe zadania: 

- modernizacja stacji uzdatniania wody w Łobżenicy, 

- modernizacja stacji uzdatniania wody w Dźwiersznie Wielkim, 

- budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Dębno, Fanianowa, Liszkowo, 

- modernizacja oczyszczalni ścieków w Liszkowie, 

- budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kościerzyn Mały i  Trzeboń. Zadanie to 

zostało włączone do programu i rozszerzone o dodatkowe elementy. 

Całkowita wartość inwestycji szacowana jest na kwotę ponad  8 000 000 zł. 

 W okresie sprawozdawczym Gmina Łobżenica otrzymała dotacje z Ministerstwa 

Kultury na remont „Małej szkoły” w kwocie 100 000 zł. 
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  Na dzień 26 marca 2010r. został ogłoszony drugi przetarg ustny ograniczony do 

właścicieli nieruchomości przyległych na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej  położonej 

w miejscowości Kruszki stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 100/5. 

 W dniu 26 marca 2010r. został ogłoszony również drugi przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż: 

• nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości Izdebki stanowiącej 

działkę o numerze geodezyjnym 35/5, 

•  nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości Izdebki, stanowiącej 

działkę o numerze geodezyjnym 35/6, 

• nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości Kruszki, stanowiącej 

działkę o numerze geodezyjnym 100/6. 

Szczegółowe informacje na temat powyższych przetargów zostały umieszczone na 

tablicach ogłoszeń oraz stronie internetowej BIP. 

Nawiązując do trudnej sytuacji pogodowej podziękował wszystkim osobom 

zaangażowanym w odśnieżanie dróg na terenie Gminy Łobżenica. 

  Na koniec poinformował, że w okresie sprawozdawczym zatrudniono dwóch 

animatorów sportu na boisko sportowe „Orlik 2012”.  

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Łobżenicy. 

 

Ad. 14 

• I. Reinholz-Cynajek 

1. Ile środków finansowych z budżetu gminy wydatkowano do dnia dzisiejszego 

na „akcję zima”? 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Do dnia dzisiejszego za odśnieżanie dróg na terenie Gminy Łobżenica poniesiono koszty w 

kwocie ok. 101 000 zł.  
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Odśnieżanie dróg było realizowane głównie przez Zakład Gospodarki Komunalnej                  

i  Mieszkaniowej w Łobżenicy. Firmy oraz osoby, które zostały dodatkowo wynajęte to: 

Firma „Zult” z Witrogoszczy, Gospodarstwo Hodowli Zarodowej i Nasiennictwa z Dębna, 

Pan Tadych z Kościerzyna Małego, Pan Pistula z Wiktorówka oraz Pan Ostałowski z 

Dźwierszna Wielkiego. 

Stawki zostały ustalone zgodnie z Regulaminem zimowego utrzymania dróg gminnych tj.     

85 zł/h netto.  

 

2. Wnioskowała o umieszczenie w lokalnej prasie podziękowań dla osób, które 

czynnie włączyły się do odśnieżania dróg gminnych w tych trudnych 

zimowych warunkach oraz informacji o obowiązku właścicieli posesji do 

odśnieżania chodników a także usuwania śniegu i sopli z dachów budynków. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Poinformował, że w ostatnim numerze jednej z lokalnych gazet skierował podziękowania dla 

mieszkańców Gminy Łobżenica za pomoc w odśnieżaniu dróg. Zwrócił również uwagę na 

konieczność usuwania przez właścicieli posesji śniegu na chodnikach oraz dachach. 

 

• F. Czarnota 

1. „Panie Burmistrzu, z tego co widać zima zbliża się do końca i na pewno są już 

wyliczenia dotyczące kosztów poniesionych na zimowe utrzymanie dróg. Ile 

kosztowała nas tegoroczna zima?   

Wiemy, że nikt nie był przygotowany na taką poważną zimę ani sprzętowo, ani 

finansowo, ale życie idzie do przodu i temu wyzwaniu trzeba było podołać.  

Służby odpowiedzialne za  przejezdność dróg, nie były w stanie utrzymać ich 

w należytym stanie i dlatego każdy radził sobie jak potrafił.   

Wynajmował Pan sprzęt od rolników i firm prywatnych. Spore grono rolników 

odśnieżało drogi gminne i powiatowe nawet bez pańskiej wiedzy. 

Chciałbym wiedzieć ile kwotowo już nas zima kosztowała? Ile wykonaliśmy 

zadań za powiat a powiat za nas? Ile kosztowała firma obsługująca nas, a ile 

firmy dodatkowe? Ile kosztował sprzęt wynajęty od rolników? Co z rolnikami, 

którzy sami odśnieżali drogi gminne i powiatowe? Na jaką rekompensatę 

mogą liczyć i w jakiej formie? Oprócz dziękujemy. 
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Panie Burmistrzu moje pytanie dotyczy jeszcze kwestii odpowiedzialności za 

sprzęt odśnieżający, wynajęty przez gminę dodatkowo. 

Jak można wysłać sprzęt, któremu po kilku kilometrach kończy się paliwo? 

Jak można wysłać kierowcę, który jest tak zmęczony, że w zaspach stoi kilka 

godzin, śpi i to w ciągu dnia? Co wzbudza zrozumiałe zatroskanie 

mieszkańców o stan zdrowia operatora sprzętu odśnieżającego. Wszystko się 

dobrze skończyło, przed wieczorem droga była już przejezdna.  

Moim zdaniem, jest to kompletny brak odpowiedzialności w tych ciężkich 

pogodowych warunkach, ze strony  osób nadzorujących”.  

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

W sprawie kosztów zimowego utrzymania dróg, odpowiedz została udzielona wcześniej na 

zgłoszoną interpelację przez Panią I Reinholz-Cynajek. 

Odnośnie wypłacania rekompensat osobom, które odśnieżały drogi na własną rękę 

poinformował, że Urząd nie przewidujemy żadnych zwrotów kosztów poniesionych z tego 

tytułu. 

W nawiązaniu do uwag na temat operatora, który spał w koparce powiedział, że kierowcy 

obsługujący maszyny odśnieżające pracowali w ciężkich warunkach pogodowych, nawet po 

18 godzin. Zrozumiałe jest to, że osoby te robiły sobie przerwy w pracy.  

Smutny jest natomiast fakt, że żaden z mieszkańców naszej gminy nie pofatygował się aby 

zanieść szklankę gorącej herbaty operatorom, którzy wykonywali pracę w niskich 

temperaturach, w nieogrzewanych pojazdach.  

Pojawiały się również zgłoszenia na temat kierowców sprzętu będących pod wpływem 

alkoholu. Przeprowadzono kontrolę i żadne z tych zgłoszeń nie potwierdziło się. 

Odpowiadając na pytanie dotyczące ilości zadań wykonanych na drogach powiatowych, 

poinformował, że tylko raz odśnieżyliśmy drogę powiatową ponieważ jedna z mieszkanek 

Chlebna musiała dojechać do szpitala na dializę. Nie odśnieżaliśmy dróg będących w 

kompetencji powiatu, ponieważ mieliśmy wystarczająco dużo pracy na własnych drogach. 

 

Odpowiedź została uzupełniona przez Przewodniczącego Rady Miejskiej E. Starszaka 

Tegoroczna zima nauczyła nas pokory, a także solidaryzmu międzyludzkiego. Było to 

szczególnie widoczne podczas borykania się z trudnymi warunkami na drogach. Mieszkańcy 

wspierali się wzajemnie, pomagali, nie czekając aż przyjadą służby odpowiedzialne za 

odśnieżanie. Wynajęty przez gminę sprzęt miał tyle zadań, że nie był w stanie w normalnym 
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czasie przywrócić wszystkich jezdni do użytku.  Były też miejsca oraz okoliczności, które 

przyczyniły się do tego, że usuwanie śniegu musiało być realizowane w pierwszej kolejności. 

To jest zrozumiałe. 

Cenne jest to, że społeczność lokalna postrzegła potrzebę współdziałania. To, że ktoś komuś 

odśnieżył drogę wynikało często z potrzeby własnej, humanitaryzmu niesienia pomocy 

innym. Tym osobom należy się wdzięczność i słowa podziękowania. Nie wszystko można 

przeliczać na pieniądze. 

Czasy się zmieniły, obecnie rolnicy dysponują nowoczesnym sprzętem, który doskonale radzi 

sobie w trudnych warunkach pogodowych.  

Zima pozwoliła dostrzec pewne słabe punkty w infrastrukturze oraz dała powód do 

zastanowienia się,  jakie należy w przyszłości zaplanować środki na zimowe utrzymanie dróg.  

Zadowalający jest fakt, że zima zbliża się ku końcowi i że mieszkańcy wspólne z służbami 

gminy  poradzili sobie z trudną zimową aurą oraz że nie doszło do drastycznych zdarzeń.  

 

Odpowiedź została uzupełniona przez A. Borowego 

Odnosząc się do „akcji zima” podkreślił, że nie powinniśmy mieć powodów do krytyki            

i narzekania. Służby działały sprawnie, drogi były odśnieżone na czas. Gminy sąsiednie dużo 

gorzej radziły sobie z trudnymi warunkami pogodowymi.  

 

2. „Panie Burmistrz,  Pan jako Burmistrz oskarżył mnie radnego o 

rozpowszechnianie dokumentów będących własnością gminy tj. ekspertyz 

dotyczących „Orlika”. Cytuję Pana wypowiedz na sesji: tymi ekspertyzami 

dysponuje całe miasto, pewnie w każdym mieszkaniu znajdują się dokumenty w 

sprawie „Orlika”. Szkoda, że wsie ominięto i żeby nawet z mojej wsi nikt ich 

nie otrzymał. Czyżby wieś była gorsza? Panie Burmistrzu owe dokumenty 

dostałem 5 minut przed sesją, na której w części je prezentowałem i wyniosłem 

je za zgodą pracownika, od którego je otrzymałem, poza tym nie są to 

dokumenty tajne. Ja jako radny odpowiedzialność posiadam i po zakończeniu 

kontroli w ramach Komisji Rewizyjnej, której jestem członkiem wspomniane 

dokumenty na pewno zwrócę. Ponieważ, jak Pan to słusznie zauważył ich 

właścicielem jest gmina. 

Panie Burmistrzu w wywiadzie, którego Pan udzielił w lokalnej prasie, cytuję: 

Zachodzi podejrzenie, że dokumenty, które były wydane radnemu, zostały 
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kserowane i wydawane innym mieszkańcom. Ponadto od wszystkich 

dokumentów, które wydawane są na wniosek, powinna być pobierana opłata. 

Dla mnie jako radnego jest to bardzo poważne oskarżenie, chyba o charakterze 

kryminalnym. Nie dość, że podważyłem wiarygodność Urzędu Gminy i jej 

Burmistrza tj. rozdając dokumenty dotyczące „Orlika”, to jeszcze naraziłem 

swoim czynem budżet gminy na bliżej nieokreślone straty – rozumiem 

poważne. 

Zatem proszę o wyjaśnienie, dla mojej osoby jako radnego tego poważnego 

oskarżenia i przedstawienie konkretnych dowodów mojej winy”.   

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

„Nigdy nie powiedziałem, że podejrzewam Pana Czarnotę o rozpowszechnianie dokumentów. 

Powiedziałem, że zachodzi podejrzenie. A to są dwa różne stwierdzenia. Ja wiem co mogę 

mówić. Jeśli powiedziałbym, że Pana podejrzewam to musiałbym to udowodnić”. 

W Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica nie występują dokumenty tajne.  Są jednak 

dokumenty chronione, które mogą być udostępnione do wglądu na wniosek osoby 

zainteresowanej. Bez zgody Burmistrza dokumenty te nie mogą być powielane.  

Badania geologiczne, z których mógłby korzystać ktoś niepowołany muszą być strzeżone. 

Gmina poniosła wydatki nikt tych dokumentów nie powinien wykorzystywać do innych 

celów. 

 

F. Czarnota 

Nie zgadza się z Burmistrzem. Uważa, że jest to jedynie gra słów. „Panie Burmistrzu, 

pomówił Pan moją osobę. Czuję się bardzo rozgoryczony pańską postawą, nie pierwszy raz 

zresztą. Może to jest dla Pana błaha sprawa ale nie dla mnie. Ja Pana nigdy nie pomówiłem”. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

„Powiedziałem wyraźnie nigdy nikt ode mnie nie usłyszał, że Pan Czarnota komuś udostępnił 

czy kserował dokumenty. Tak zostało napisane w jednej z lokalnych gazet, ale ja nigdy 

czegoś takiego nie mówiłem”. 

 

F. Czarnota 

„ Panie Burmistrzu nikt idiotą nie jest i każdy wie kogo te stwierdzenia dotyczą”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Z wypowiedzi Burmistrza wynika, że nie miał intencji pomówić Radnego Czarnotę. Pan 

Czarnota to tak odebrał. Czasami bywa, że pewne sformułowania brzmią tak jakby na coś 

wskazywały, ale znaczenie mają zupełnie inne. Prawdopodobnie było tak w tym przypadku. 

Apelował do Burmistrza i Radnego Czarnoty o podanie sobie po dżentelmeńsku dłoni              

i uznanie sprawy za wyjaśnioną 

 

• R. Biskupiak 

1. Jak wygląda sprawa zakupu nowego samochodu dla WTZ w Liszkowie? 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Poinformował, że były prowadzone rozmowy z Burmistrzem Wyrzyska w sprawie 

przystąpienia do wspólnego sfinansowania zakupu samochodu dla WTZ w Liszkowie. Gmina 

Wyrzysk wyraziła chęć współpracy w tym zakresie. 

Niestety w chwili obecnej nie ma programu, w ramach którego moglibyśmy ubiegać się o 

dofinansowanie zakupu nowego samochodu. Sprawa została odłożona. 

Doszliśmy do porozumienia z Gminą Wyrzysk i jeżeli nastąpi awaria samochodu, to każda z 

gmin będzie dowoziła z swojego terenu podopiecznych WTZ w Liszkowie. 

W okresie letnim planowany jest kapitalny remont samochodu. Gmina Wyrzysk zgodziła się 

partycypować w kosztach naprawy.  

 

• S. Jendrzejewski 

1. Poinformował, że przed przepustem na drodze powiatowej w obrębie rowu 

Mennica Lepsza zostały osadzone drewniane zapory, które prawdopodobnie 

miały pomóc w założeniu rurociągu. Zapory te spiętrzają wodę do tego 

stopnia, że włazem  wylewa się woda. 

   Wnioskował o podjęcie działań, które przyczynią się do rozwiązania 

powyższego problemu. 

2. Zwrócił uwagę, że w ostatnim czasie nieznani sprawcy uszkodzili ogrodzenie 

przy kompleksie sportowym „Orlik 2012”,  w związku z tym prosił 

Kierownika Posterunku Policji w Łobżenicy o  częstsze patrole  w tej części 

miasta. 
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Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Potwierdził, że ogrodzenie przy kompleksie sportowym „Orlik” zostało naruszone. Jest to 

uszkodzenie mechaniczne wiec nie podlega gwarancji. Gmina z własnych środków będzie 

musiała sfinansować naprawę. 

 

3. Czy w budżecie Powiatu Pilskiego na rok 2010 zostały zabezpieczone środki 

finansowe na odbudowę przepustu na ulicy Mickiewicza? 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Poinformował, że nie ma wiedzy czy środki na remont przepustu na ulicy Mickiewicza 

zostały zabezpieczone w budżecie powiatu. Zobowiązał się w najbliższym czasie wyjaśnić 

sprawę. 

 

• E. Starszak 

1. Poruszył sprawę fatalnego stanu sieci energetycznej na terenie Gminy 

Łobżenica, która wymaga znaczącej modernizacji. W niedługim czasie Urząd 

przystąpi do opracowania planów zabezpieczenia energetycznego gminy i w 

związku z tym należało by uzgodnić pewne sprawy z operatorem, wskazać 

strategiczne zadania, które są niezbędne do zabezpieczenia niezawodności 

zasilania w Gminie Łobżenica. 

2. Wnioskował o usunięcie  gałęzi, które zostały wycięte podczas czyszczenia 

linii energetycznych i do dnia dzisiejszego nie zostały posprzątane. 

Ad. 15  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej w Łobżenicy wpłynęło pismo od Pani Violetty 

Felcyn dotyczące ponownego rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury w Łobżenicy, w sprawie umieszczenia w dostępnych zbiorach Biblioteki Publicznej 

w Łobżenicy książki pod tytułem „Pierwszy seks” autorstwa Melvin Burgess (załącznik         

nr 13). 

Pismo to zostało przekazane radnym i było omawiane na Komisjach Rady Miejskiej w 

Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak poddał pod 

głosownie wniosek wypracowany na Komisjach Rady Miejskie w Łobżenicy tj.: 

• skarga  na działania Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy w sprawie 

umieszczenia w dostępnych zbiorach Biblioteki Publicznej w Łobżenicy książki pod 

tytułem „Pierwszy seks” autorstwa Melvin Burgess została rozstrzygnięta na XXXII 

sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w dniu 29 grudnia 2009r. i nie ma powodów do 

wszczęcia ponownych działań w tej sprawie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższy wniosek. 

 

A. Borowy 

Zwrócił uwagę na bezradność policji w naszym kraju. Obecnie przestępcy mają więcej praw 

niż policja. Uważa, że funkcjonariusze powinni walczyć o swoje prawa, domagać się zmiany 

przepisów przez władze wyższego szczebla.  

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy J. Kowalski 

Potwierdził, że obecne przepisy prawa są tak skonstruowane, że w pewnych kwestiach policja 

ma związane ręce. Mamy takie prawo i musimy go przestrzegać. 

 

Ad. 16 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

E. Starszak o godzinie 13:40 zamknął obrady XXXIV sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w 

Łobżenicy. 

 

 

Protokółowała:       Przewodniczył: 

(-) Anna Jankowska               (-)  Edward Starszak 

 

 

 

 

 

 

 


